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Protokół Nr VIII/2015 

z VIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 kwietnia 2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 11.00 otworzył 

VIII sesję i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Andrzeja Pożarlika. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad VIII sesji: 

 

1. Otwarcie obrad VIII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 marca 2015 r. 

6. Informacja Burmistrza Strykowa dot. gospodarki odpadami w 2014 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 

rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2015-2022, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w Strykowie w obrębie S-4, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany części nieruchomości 

powstałych z nowo wydzielonych działek gruntu stanowiących własność 

Gminy Stryków i osób fizycznych, 
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e) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2015-2017”, 

f) w sprawie przyjęcia do realizacji „Gminnego programu ochrony zdrowia 

psychicznego Gminy Stryków na rok 2015”, 

g) w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy 

dzieciom i młodzieży w formie stypendium Burmistrza Strykowa. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad VIII sesji: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych: 

1) Panią Marzenę Skwarko, 

2) Pana Damiana Drzewieckiego, 

3) Pana Sylwestra Kacprzaka .  

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków: 13 głosów za bez głosów 

przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 30 marca 2015 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag do protokołu z VII sesji podczas obrad VIII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

 

Ad pkt. 6 Informacja Burmistrza Strykowa dot. gospodarki odpadami w 2014 r. 

 

Informację dot. gospodarki odpadami w roku 2014 przedstawiła Pani Renata Żyłła insp. ds. 

ochrony środowiska (zał. nr 1 do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział: 

 w konferencjach zewnętrznych m.in. dot. szkolnictwa zawodowego, zamówień 

publicznych, budownictwa i związanych z nim procedur przetargowych, 
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 w pracach dot. realizacji największych inwestycji przyjętych w budżecie na rok 

bieżący: drogowych oraz związanych z kanalizacją i oświetleniem dróg na terenie 

gminy i budownictwem komunalnym,  

 Pan Burmistrz poinformował, że rozpoczęły się już prace przygotowawcze nad 

konstrukcją budżetu na rok 2016. W związku z tym Burmistrz przedstawi propozycje 

radzie w najbliższym czasie. 

 

Ad pkt. 8 Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 

posiedzeniach merytorycznych Komisji RM w Strykowie oraz zwołał VIII sesję RM i brał 

udział w przygotowaniu materiałów na sesję. 

Przewodniczący rady poinformował, że w miesiącu maju b.r. sesja RM zaplanowana została 

na dzień 22 maja. O dokładnym terminie, godzinie i miejscu obycia sesji radni zawiadomieni 

zostaną w ustawowym terminie. 

Przewodniczących stałych Komisji RM w Strykowie przedstawili informację z działalności 

w okresie między sesjami, w tym informację z odbytych posiedzeń Komisji. 

 

Ad pkt. 9 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2015-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w Strykowie w obrębie S-4, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał gdzie leży działka, która jest wymieniona w projekcie 

uchwały? 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że działka położona 

jest pomiędzy ul. Brzezińską a obwodnicą w stronę Niesułkowa, w obrębie geodezyjnym 

miasta Strykowa S-4 i nie pełni już samodzielnej funkcji działki drogowej. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany części nieruchomości 

powstałych z nowo wydzielonych działek gruntu stanowiących własność 

Gminy Stryków i osób fizycznych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2015-2017”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

W imieniu Burmistrza Strykowa Pani Bożena Chojnacka Kierownik M-G Ośrodka 

Pomocy Społecznej zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały przygotowaną zgodnie z 

sugestią Komisji Oświaty polegającą na uaktualnieniu na str. 12 Programu charakterystyki 

Gminy Stryków w latach 2013-2014.  

Radny Andrzej Janeczko pytał dlaczego wśród wymienionych na str. 12 kół gospodyń nie 

ma koła z Ługów i z Imielnika Starego? Radny wnioskował o wprowadzenie autopoprawki 

poprzez dodanie zapisu o tych kołach gospodyń wiejskich. 

Radny Bogdan Walczak pytał dlaczego przy działalności kulturalno- oświatowej OKiR i 

Domu Kultury w Niesułkowie nie są jasno określone dziedziny działalności tylko jest to ujęte 

ogólnikowo zapisem ,,w różnych dziedzinach” ? 

Pani Bożena Chojnacka odpowiedziała, że celem programu nie jest ograniczanie form 

działalności ośrodków kultury. W czasie np. ferii placówki te w różnoraki sposób organizują 

zajęcia dla dzieci i młodzieży. Program w miarę potrzeb środowisk i w miarę możliwości 

ośrodków kultury może ulegać modyfikacjom.  

Radny Bogdan Walczak nie zgodził się z taką argumentacja i mówił, że skoro program jest 

dokumentem, który rada ma przyjmować to powinny być w nim jasne zapisy.  

Pani Bożena Chojnacka odpowiedziała, że jest w programie zawarta charakterystyka gminy 

natomiast ofertę można zawsze poszerzyć. Do 31 marca każdego roku instytucje będą 

przedstawiały informację z realizacji zadań. Po roku funkcjonowania programu będzie można 

oceniać go. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa wyjaśnił, że program ten nie jest 

sprawozdaniem z działalności domu kultury, którego działalność powinna być dynamiczna 

powinna rozwijać się w miarę potrzeb społeczeństwa. 
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Radny Damian Drzewiecki mówił o tym, że na str. 38 w tabeli 16 nie jest wymienione 

Stowarzyszenie Przyjaciół Bratoszewic, które działa od dziesięciu lat dla społeczności nie 

tylko lokalnej. Brak jest też wielu innych podmiotów – stowarzyszeń działających na terenie 

gminy Stryków. Radny wnioskował o wprowadzenie autopoprawki poprzez wykreślenie z 

tabeli wymienionych Stowarzyszeń i zastąpienie zapisu o brzmieniu ,,organizacje 

pozarządowe”.  

I autopoprawka: w siódmym wierszu od dołu uzupełnić zapis poprzez dopisanie pozostałych 

Kół Gospodyń Wiejskich działających na terenie Gminy Stryków. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

II autopoprawka: w tabeli 16 wykreślić zapis o Stowarzyszeniach, a w to miejsce wpisać zapis 

ogólny: organizacje pozarządowe działające na terenie gminy Stryków. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

f) w sprawie przyjęcia do realizacji „Gminnego programu ochrony zdrowia 

psychicznego Gminy Stryków na rok 2015”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Damian Drzewiecki wnioskował o zmianę tytułu uchwały na: w sprawie przyjęcia 

do realizacji ,,Gminnego programu ochrony zdrowia psychicznego w Gminie Stryków 

na rok 2015” a tym samym wprowadzenie autopoprawki: 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Radny Krzysztof Bandurowicz wnioskował o wprowadzenie autopoprawki w tabeli 2 Ruch 

naturalny ludności gminy w latach 2010-2012, w rubryce przyrost naturalny z ,,-9” na ,,-10”, 

co jest wynikiem matematycznym pomiędzy liczbą urodzeń żywych a liczbą zgonów. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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g) w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy 

dzieciom i młodzieży w formie stypendium Burmistrza Strykowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad pkt. 10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał co z odpowiedziami na interpelacje złożone na sesji 

lutowej? 

Radny przekazał sprawę zgłoszoną przez mieszkańców Tymianki dot. wybudowania dalszej 

części chodnika przy drodze powiatowej- od istniejącego do posesji pana Progi. 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że wniosek taki wpłynął już z posiedzenia Komisji 

rolnictwa i został przekazany do zarządcy drogi do Starostwa Powiatowego. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił o wniosku składanym w roku ubiegłym, a dotyczącym 

odnowy pomnika i uporządkowaniu terenu przy grobie żołnierskim na cmentarzu 

Mariawickim w Strykowie. Radny pytał czy na ten rok przewidziane są do wykonania jakieś 

prace ponieważ w roku ubiegłym występowaliśmy o środki zewnętrzne ale nie było już takich 

środków. 

Mieszkańcy ul. Kopernika w Strykowie nr nieparzystych zgłaszają potrzebę ustawienia 

ekranów akustycznych od ronda w Strykowie przy ul. Kolejowej do skrzyżowania z ul. Polną.  

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że w budżecie gminy zabezpieczone jest ok. 5 tys. 

zł na porządkowanie wszystkich grobów, zakup wiązanek i zniczy. Nie mamy wkładu 

własnego aby wystąpić do Wojewody o dotację. Jeżeli będzie taka wola rady to należy 

zabezpieczyć najpierw wkład własny aby móc występować do Urzędu Wojewódzkiego o 

środki. 

Radny Andrzej Pożarlik zwrócił się do Komisji uchwał i Wniosków o przyjęcie wniosku w 

sprawie zabezpieczenia środków finansowych na ten cel. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał: 

 z jakich powodów likwidowany jest plac zabaw na ul. Polnej w Strykowie? 

 czy jest możliwość aby Zakład Energetyczny w Zgierzu wyregulował godziny 

działania oświetlenia ulicznego, ponieważ oświetlenie uliczne świeci po godz. 8. 00 

rano. 

W imieniu mieszkańców bloków przy ul. Stary Rynek radny zgłosił sprawę kotów 

przebywających na klatkach schodowych i w piwnicach. Spółdzielnia nic nie robi w tej 

sprawie. 

W odniesieniu do likwidacji dyżurów policji w godzinach nocnych radny zgłosił pojawiające 

się na terenie Strykowa przypadki dewastacji w różnych miejscach: np. potłuczone butelki po 

piwie, urwana rynna, powywracane kosze na śmieci. 

W godzinach rannych na ul. Kościuszki urządzane są wyścigi samochodów. W kontekście 

częstego karania pieszych może dobrze byłoby wzmóc kontrole policji w tych wymienionych 

miejscach. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że niebawem wpłynie oferta 

policji w sprawie dodatkowych patroli i będziemy ją dyskutować. 
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Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że koty są to zwierzęta żyjące wolno i nie można 

zakwalifikować ich jak bezdomne, a tym samym traktować według przepisów odnoszących 

się do bezpańskich psów. Gmina prowadzi dokarmianie kotów poprzez panią, która zgłosiła 

się jako wolontariusz. Jeśli chodzi o zabezpieczanie klatek schodowych i piwnic przed kotami 

– jest to sprawa spółdzielni mieszkaniowej i spółdzielnia nie może uchylać się od tego 

obowiązku. 

Pan Wiesław Przybysz Przewodniczący Zarządu Osiedla im. M. Kopernika – Zacisze 
udzielił odpowiedzi dot. likwidacji placu zabaw przy ul. Polnej i mówił, że plac zabaw przy 

ul. Polnej nie spełnia wymogów bezpieczeństwa, poza tym jest w pobliżu drugi plac zabaw z 

pełnym wyposażeniem przy szkole podstawowej nr 1. Nie ma potrzeby utrzymywania dwóch 

placów zabaw na jednym osiedlu. 

Radny Andrzej Janeczko mówił o następujących sprawach: 

 radny przypomniał, że składał wniosek na wcześniejszej sesji o zainstalowanie zegara 

w sali obrad, oraz zainstalowanie zegara na budynku urzędu i odgrywania specjalnie 

skomponowanego hejnału w południe,  

 radny pytał, czy na Sali podczas obrad mogłaby być flaga Polski i flaga Strykowa? 

 zawodnicy klubu sportowego Struga Dobieszkowska zgłosili następujące potrzeby: 

- wyciąć gałęzie od strony drogi przy boisku (przeszkadzają podczas gry w piłkę), 

- ustawienie kontenera na boisku, który służyłby za szatnię dla zawodników, dla 

trenera i sędziego, 

- ustawienie np. dwóch wiat przystankowych, które chroniłyby przed deszczem (OHP 

przystosowałoby te wiaty do użytkowania) 

- zakup wózka do malowania wapnem linii na boisku - koszt ok. 600-1000 zł, 

- zamontować lampę oświetleniową na słupie dającą światło na boisko, co stworzy 

możliwość zawodnikom treningów po zmierzchu, 

- zakup chorągiewek, 

 radny zgłosił potrzebę załatania dziur na drodze Cesarka i Michałówek – Młynek, 

radny Janeczko podsumowując swoją wypowiedź zaapelował do radnych o poparcie 

dla swoich wniosków, 

 radny pytał kiedy będzie zrealizowany wniosek z poprzedniej sesji o wystosowanie 

protestu i kiedy będzie podpisany przez radnych i sołtysów,  

Radny mówił o tym, że na posiedzeniu Komisji Oświaty radny Kozłowski pokazał szatnię 

kontenerową wybudowaną na boisku Zjednoczonych w Strykowie. Radny pozytywnie ocenił 

wykonanie szatni i pogratulował radnemu Kozłowskiemu wykonania tego zadania.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jest to dobry czas na 

rozpoczęcie dyskusji nad projektem budżetu roku przyszłego, bo większość tych zgłoszonych 

spraw przez radnego Janeczko właśnie dotyczy spraw budżetowych. 

Odnośnie zegara i hejnału – sprawę należy przedyskutować na posiedzeniu komisji kultury. 

Jeżeli Komisja wypracuje stosowny wniosek w tej sprawie – będzie rozpatrywany. 

Nad pismem - protestem trwają prace. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że sprawę umieszczenia flagi i 

zegara na sali obrad musi uzgodnić z Kierownikiem USC, ponieważ sala ta pełni jednocześnie 

funkcję sali ślubów. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział sołtysowi: gmina nie może 

realizować czegoś co nie jest jej własnością, a tak jest w przypadku drogi, która biegnie 

równolegle od drogi powiatowej do ,,14”. To jest teren generalnej dyrekcji. 

Radny Damian Drzewiecki pytał czy znany jest stan prac nad zjazdem z drogi krajowej  

w Bratoszewicach w ul. Kolejową ?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że trwają prace projektowe. 
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Radny Łukasz Orłowski zwrócił się z prośbą o dołożenie ok. 1,5 m kostki brukowej w 

kierunku osiedla na łączniku przy sklepie Bachus. 

Radny pytał kiedy będzie prowadzona kanalizacja w ul. Brzezińskiej? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że jest wydane pozwolenie na budowę. 

Radny Bogdan Walczak: 

 pytał na jakim etapie jest organizacja ruchu w Strykowie zwłaszcza dla ulic 

Brzezińskiej i Warszawskiej? 

 radny zgłosił brak koszy ulicznych in. na ul. Sienkiewicza, Wschodniej, 

 radny zgłosił potrzebę ustawienia znaków drogowych ograniczających prędkość na 

ulicach nieutwardzonych m.in. Zlotowej i Żytniej, gdzie po przejechaniu samochodem 

unosi się kurz, 

 radny zgłosił zalegające w rowie śmieci przy posesji pp. Brynkiewicz (rejon 

magazynów), 

 nad zalewem, na placu zabaw tam gdzie są piaskownice zniknęły tablice informacyjne 

o możliwości korzystania z wody bieżącej do mycia np. rąk, 

 radny wnioskował aby na Pl. Łukasińskiego w Strykowie na chodniku na wprost 

kwiaciarni (przed przystankiem autobusowym w kierunku Łodzi) wprowadzić zakaz 

parkowania samochodów na skwerze, ponieważ ograniczają widoczność na przejściu 

dla pieszych, 

 radny przypomniał o wcześniejszej swojej prośbie o przycięcie suchych konarów 

akacji przy bloku dla niepełnosprawnych, 

 radny mówił o tym, że należy podjąć jakieś działania, które zmuszą generalną 

dyrekcję do zmiany swoich decyzji i Stryków nie będzie rozjeżdżany przez ciężkie 

samochody. W tej chwili jakakolwiek kolizja na autostradzie powoduje, że tiry jadą 

przez Stryków. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zaproponowana organizacja 

ruchu dla Strykowa została odrzucona przez generalną dyrekcję, w związku z tym 

przygotowywane jest inne rozwiązanie problemu np. poprzez ustawienie bramek 

ograniczających wjazdy dla tirów. Należy jednak rozeznać temat czy takie posunięcie nie 

utrudni lokalnym przedsiębiorcom prowadzenia działalności. 

Odnośnie zakazu parkowania na skwerze, jeżeli rada przegłosuje taki wniosek to będziemy go 

realizować. 

Kosze uliczne tam gdzie zostały skradzione są uzupełniane. 

 

Ad pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Łukasz Orłowski w imieniu radnych: Drzewieckiego, Bandurowicza, Janeczko, 

Włodarczyka i Walczaka złożył następujący wniosek: 

Wnioskujemy o przeprowadzenie konsultacji społecznych wśród mieszkańców miasta i 

gminy Stryków w celu poznania opinii społecznej odnośnie lokalizacji nowego domu kultury 

w Strykowie. 

Przed dyskusją: skoro nie jesteśmy w stanie się porozumieć się w tym temacie, tak długo 

wyczekiwanej inwestycji, chcemy poznać opinię mieszkańców w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił, że dwie sesje wstecz 

został przyjęty przez radę wniosek. W związku z tym albo mamy zamiar budować dom 

kultury w ten sposób, że w tym roku projektujemy go, w 2016 budujemy i kończymy w 2017, 

albo cały czas dyskutujemy. W związku z tym składam wniosek, aby zdjąć temat budowy 

domu kultury i niech w dalszym ciągu funkcjonuje w starym miejscu. 
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Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że będzie głosował przeciw temu wnioskowi złożonemu 

przez grupę radnych, ponieważ jego zdaniem lokalizacja na obecnym miejscu jest najlepsza 

dla wszystkich mieszkańców. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że nie zgadza się z radnym Kozłowskim, że 

lokalizacja odpowiada wszystkim. Grupie radnych już na pewno nie odpowiada, a do tego 

sołtysi też mają odmienne zdanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił, że nie należy bać się 

odpowiedzialności za podejmowane decyzje bo zdarzy się tak, że całą kadencje będzie rada 

dyskutować o miejscu pod dom kultury i nic z tego nie wyniknie. 

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zgłosił 

wniosek formalny aby przejść do głosowania nad wnioskiem złożonym przez radnego 

Orłowskiego w imieniu grupy radnych. Wniosek formalny jest głosowany poza kolejnością. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie może być wniosku formalnego w tej sprawie, niech 

się wypowie Pani mecenas. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że w jej ocenie nie ma problemu w 

zakresie głosowania wniosku formalnego. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że grupa radnych nie jest przeciwna budowie 

nowego domu kultury, tylko przed rozpoczęciem jakichkolwiek prac należy rozważyć 

wszystkie aspekty za i przeciw nie tylko tych radnych, którzy podpisali się pod wnioskiem ale 

przede wszystkim mieszkańców którym ma to służyć. Jeżeli budujemy na kolejne 

kilkadziesiąt lat to ,,poślizg” rzędu pół roku nie ma znaczenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica pytał radnego Bandurowicza  

o jakim poślizgu mówi, o zakupie gruntu? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że ma na myśli działkę przy ul. Targowej, na której 

stoi budynek spółki wodnej, z którą na pewno można dojść do porozumienia. Grunt pod 

budynkiem jest własnością gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił, że spółka wodna jest 

dobrowolnym zrzeszeniem rolników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zwrócił się z przypomnieniem 

do radnego Orłowskiego, że w poprzedniej kadencji radny zabiegał o budowę parkingu na 

tym miejscu dla mieszkańców pobliskich bloków. 

Radny Łukasz Orłowski odpowiedział, że miejsca parkingowe zostaną zabezpieczone przy 

budowie drugiego bloku TBS dlatego odpuszcza temat parkingu. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny poinformowała, że zgodnie z § 44 ust. 1 pkt. 8 i 

ust. 2 rada może przystąpić do głosowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w związku z powyższym 

przedstawił jeszcze raz wniosek formalny, aby rada przystąpiła do głosowania nad wnioskiem 

złożonym w imieniu radnych przez radnego Orłowskiego. 

Radny Bogdan Walczak stwierdził, że nie jest to ten sam wniosek formalny, który był 

przedstawiony jako pierwszy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica wniósł poprawkę do wniosku 

złożonego przez siebie i zaproponował następujące brzmienie wniosku formalnego: aby rada 

w całości odrzuciła wniosek zgłoszony przez radnego Orłowskiego w imieniu grupy radnych. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła: możemy głosować wniosek nad 

przystąpieniem do głosowania, tak jak był wniosek sformułowany za pierwszym razem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że następnie 

będzie głosowany wniosek o odrzucenie wniosku zgłoszonego przez radnego Orłowskiego. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał: a dlaczego nie może być to wniosek o przyjęcie 

wniosku radnego Orłowskiego tylko o odrzucenie? 
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Radny Karol Lenart pytał czy Komisja Uchwał i Wniosków przyjęła wniosek zgłoszony 

przez radnego Orłowskiego? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że jesteśmy w 

punkcie obrad Wolne wnioski i sprawy różne. Proszę o opinię Pani mecenas. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła: w mojej ocenie albo powinniśmy 

przyjąć albo nie przyjąć tego wniosku formalnego, a później głosować go poza kolejnością. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił, że według jego wiedzy 

najpierw powinien być głosowany wniosek formalny. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że Statut daje taką możliwość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: stawiam wniosek 

formalny aby odrzucić wniosek przedstawiony przez radnego Orłowskiego. 

Głosowanie:  

8 głosów za  

5 głosów przeciwnych  

1 głosy wstrzymujące się  

 

Radny Bogdan Walczak mówił: proszę o wpisanie w protokóle, że ja opuszczam sesję i nie 

mam zamiaru uczestniczyć w takiej farsie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 

ogłaszam 5 minut przerwy w obradach celem przygotowania protokołu przez Komisję 

Uchwał i Wniosków. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica wznowił obrady i 

mówił: 

jesteśmy dalej w punkcie Wolne wnioski – proszę o zabieranie głosu. 

Pan Stanisław Miller Sołtys wsi Koźle mówił, że obserwując obrady widzi stronniczość 

wśród radnych. Jedni radni chcą w centrum inni w innym miejscu.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie koniecznie są dwie opcje, jako 

burmistrz może być jeszcze trzecią opcją.  

Pan Sołtys mówił, że rozmawiając z mieszkańcami wsi nie spotkał się z opinią, że miejsce w 

centrum jest najlepsze. Jego zdaniem centrum Strykowa jest złą opcją, ponieważ ogranicza 

przestrzeń Strykowa.  

Pan Sołtys mówił dalej: Pan Przewodniczący mówił o jakiejś odpowiedzialności urzędniczej. 

Jeszcze w Polsce prawo nie przewiduje odpowiedzialności urzędniczej. Za złe decyzje jeszcze 

nikogo do więzienia nie wsadzili. Dam przykład: kto odpowiada za wydane 5 milionów 

złotych na rynek, który jest niefunkcjonalny. Jakaś komisja rolnictwa podpisała to co ktoś 

zaprojektował i tak został zrobiony. Żeby go teraz naprawić to trzeba znowu wydać 2-3 

miliony, powycinać wiaty. Dom kultury to będzie budynek stawiany na kolejne 70 lat i 

przypomnę jak przyjdzie następna rada, że będzie problem z zatrzymywaniem się, problem 

przestrzeni. Drugi przykład: wykorzystano jakiś stary budynek, rozbudowano przedszkole ale 

to przedszkole nie ma placu zabaw. Robi się na siłę takie rzeczy, a nie myśli przyszłościowo.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: zadam pytanie Panu Sołtysowi: co 

zostało wybudowane w ramach inwestycji budowa rynku? 

Pan Stanisław Miller Sołtys wsi Koźle mówił: wiaty, których nikt nie chce użytkować, plac 

utwardzony kostką gdzie ludzie kręcą nogi…  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: to proszę zapoznać się z 

dokumentacją co wchodziło w skład tej drogiej inwestycji. Połowa miasta jest odwodniona bo 

pod rynkiem przeprowadzono kanalizację deszczową, a bez niej miasto z tamtej strony było 

sukcesywnie zalewane… .  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: nie umniejszając skali tej inwestycji i fakt 

skanalizowania to i tak większość użytkowników jest niezadowolona z wiat. To jest druga 
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strona medalu. Nie potępiamy wszystkiego. Tak samo z tym domem kultury- skoro Pan 

Sołtys mówi- a nie umawialiśmy się – i twierdzi, że jest zła lokalizacja to za kilka lat wyjdzie, 

że jest zła i wtedy nikt nie weźmie odpowiedzialności za to. Dlatego tak walczymy o inną 

lokalizację. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił zwracając się do radnego Krzysztofa 

Bandurowicza: najłatwiej jest krytykować ale czasami warto wrócić do historii: na którejś z 

sesji krytykowałeś chodnik w Tymiance, ale zapomniałeś, że ty go realizowałeś. Chodnik w 

Tymiance w pierwszej części od torów kolejowych do Jankowskiego był realizowany za 

twojej kadencji. Jeszcze miałem z tego tytułu nieprzyjemności bo tylko był budowany do 

mojej posesji.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: to nie ja realizowałem, było to za Pani Naczelnik 

Walickiej. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił dalej: chcąc się przyczepić do czegoś 

to w każdej inwestycji znajdą się plusy i minusy, ale jednego nie można zarzucić, że coś 

zostało wykonane dobrze lub źle jeżeli się w ogóle tego nie wykona. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: chodnik w Tymiance od torów był budowany 

jeszcze przed transformacją ustrojową, wówczas Naczelnikiem była Pani Walicka i nie byłem 

wtedy radnym. Odnośnie kanalizacji w Tymiance: byłem jedyny- być może jeszcze kilka 

osób, który miał zastrzeżenia co do jakości wykonania- nazwałem to ,,bandyctwem” 

przemysłowym. Grzegorz był wtedy w komisji odbierającej, jako jedyny zgłaszałem, że były 

nieatestowane kręgi studzienne, nie wymieniany był grunt (z gliny na piasek) . Na mój 

wniosek zorganizowano zebranie w Tymiance, gdzie poruszałem te tematy. Ale jeżeli 

mieszkańcy Tymianki i gospodarka komunalna nie zgłaszali zastrzeżeń do jakości wykonania, 

to cóż ja jako szeregowy radny mogłem?  

Radny Bogdan Walczak mówił: wróciłem, ponieważ chcę powiedzieć chociaż nie jestem do 

tego upoważniony ani nie jestem autorytetem, ale uważam, że powinniście wziąć to pod 

uwagę to co robicie i jak robicie. Jeżeli jest tak, że są sprawy wątpliwe(tak to bywa we 

wszystkich parlamentach), słowo przeciwko słowu, to szuka się faktów a nie ,,bije pianę”  

i nie przerywa, nie podpiera się wykorzystywaniem prawa lokalnego, zapisanym w tym bublu 

lokalnym na każdym etapie bo taki jest zapis. Nie można stawiać wniosku formalnego- 

przerywać dyskusji i głosować. Uważam, że jest to relikt przeszłości i to powinno być 

wymazane. W związku z tym, zwrócę się jutro – nie wiem czy pismem czy osobiście o 

objęcie nadzorem Wojewody naszego posiedzenia, dlatego, że takie postępowanie ludzi, uczy 

młodszych ludzi takiego postępowania. We wszystkich parlamentach poczynając od tego 

najniższego jeżeli jest tak, że nie ma wśród tych udziałowców czyli w tym przypadku nas 

radnych – odwołujemy się do społeczeństwa bo to jest wymóg demokratyczny. Tylko jak to 

społeczeństwo ma się dowiedzie jak nie ma prasy lokalnej, nie ma mediów, nie chcieliście się 

zgodzić na transmisję obrad, na relacjonowanie w Internecie naszych obrad. W związku z tym 

obiecuję jeszcze dzisiaj napisać pismo do mieszkańców o konsultacje zgodnie z naszym 

przyjętym prawem. Mimo to stawiam wniosek, aby rada opracowała projekt wniosku w 

sprawie konsultacji społecznych na temat kwestii lokalizacji nowego obiektu centrum 

kulturalno – oświatowego. Nie wiemy nawet jak to się ma nazywać, a dyskutujemy i kłócimy 

się . 

Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica zwracając się do radnego Bogdana 

Walczaka mówił: przypomnę Panu rok 2003 i szukanie dowodów …(brak możliwości 

zaprotokołowania ze względu na głośną atmosferę na sali obrad) w 2003 roku to Pan mnie 

oskarżał, że wystąpiłem do NIK-u z zapytaniem na jakich zasadach ówczesny burmistrz jest 

zatrudniony, gdzie to Pan podpisał i wysłał do NIK uchwałę, której rada nie podjęła. …(brak 

możliwości zaprotokołowania ze względu na głośną atmosferę na sali obrad). 
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Radny Łukasz Orłowski zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Głosowanie:  

10 głosów za  

2 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Jedna osoba z rady nie brała udziału w głosowaniu. 

Na sali obrad brak radnego Andrzeja Pożarlika i Dariusza Dziewulskiego. 

 

Ad pkt. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na VIII sesji RM radna 

Marzena Skwarko odczytała wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 28 kwietnia 2015 roku:  

1. Zabezpieczyć z nadwyżki budżetowej środki na wykonanie projektu ustawienia 

jednego słupa oświetleniowego na ul. Staszica w Strykowie przy posesji Pana 

Miśkiewicza i zrealizować tę inwestycję (wnioskodawca radny Andrzej 

Pożarlik) 

Głosowanie wniosku: 0 głosów za 

6 głosów przeciw 

6 głosów wstrzymujących się 

Jedna osoba z rady nie brała udziału w głosowaniu. 

 

2. Zabezpieczyć środki na odnowienie pomnika żołnierzy na cmentarzu 

Mariawickim w Strykowie (wnioskodawca radny Andrzej Pożarlik). 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: nie typujmy może konkretnych 

pomników, bo mamy takie pomniki na uwadze, które wymagają renowacji m.in. pomnik 

Piotrowiczowej. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w ubiegłym roku były 

rozważane renowacje, remonty wszystkich pomników, które znajdują się na naszych 

cmentarzach, a związane są z walką żołnierzy w różnych okresach. Usystematyzujemy 

wszystkie te miejsca, zrobimy kosztorys i całościowo wystąpimy do Wojewody o środki na 

ten cel. Wtedy podejmiemy decyzję. Ale musi to zrobić fachowiec, który określi z czego dany 

pomnik ma być wykonany i jednocześnie zrobi nam wstępny kosztorys całości prac. 

 

Głosowanie wniosku: 0 głosów za 

13 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący się 

Ze względu na fakt, że wynik głosowania jest niezgodny z ilością radnych obecnych na sali 

(13 radnych) Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica zgłosił wniosek o reasumpcję 

głosowania: 

Głosowanie wniosku: 11 głosów za 

0 głosów przeciw 

2 głosy wstrzymujące się 
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II głosowanie nad wnioskiem: Głosowanie wniosku: 0 głosów za 

10 głosów przeciw 

3 głosy wstrzymujące się 

3. Wystąpić do zarządcy drogi nr 708 o ustawienie ekranu na drodze - obwodnicy 

na odcinku od ronda na ul. Kolejowej do ul. Polnej od strony Strykowa. 

 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W na VIII sesji: 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

Ad pkt. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w biurze rady można 

zapoznać się z: 

 Sprawozdaniem z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2014, 

 Rocznym sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2014. 

  
Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.20 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc:,, zamykam ósmą sesję Rady Miejskiej w Strykowie”. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

         Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł Kasica  

 


